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Zwracam 

.się 
z prośba o remont deptdku rowerowo.pieszego

wzdłuŻ Alei Wyzwo|enia w dzielniry Połnoc.

Mieszkańcy dzielnicy Pdnoc regularnie spacerują i jeŻdżlą na

rowerach na szerokim deptaku po obu stronach Alei Wyzwolenia, na

niektórych odcinkach tego deptaku jest duzo ubytków asfa|tu i wystajq

kozenie drzew, zwracam się z prośba o częściową naprawę ubytków i

wycinkę kozeni, Kóre stwazają zagrożenie wychodzą z asfa|tu ze

wzg|ędu na to, iz mozna łatwo się pzez nie pzewrócić prowadząc wózek

spacerując, biegając ęy jeŻdŻ4c na rowerze ęY jak dzieci na

hulajnogach


